

10D7N



HIGHLIGHTS OF TURKIYE

TURKEY



TC: EUR-TKY10-SQ

LEGEND

- 1 2** Number of Overnight Stays
-  By Cruise
-  By Coach

SPECIALS

- Enjoy a delightful dinner with unlimited alcohol drinks at the Turkish Night Show featuring a belly dancer.
- Bosphorus Sightseeing Cruise showcasing both the European and Asian sides as you sail along the waterway.
- Experience Ottoman cuisine at MICHELIN GUIDE SELECTION Restaurant.

*OPTIONAL TOURS

- Cappadocia Hot Air Balloon Tour
- Cappadocia Jeep Safari Tour
- Visit Fener & Balat Town & Pierre Loti Hill by Cable Car (1 Glass of Turkish Tea)

TOUR HIGHLIGHTS

ISTANBUL	Bosphorus Cruise, Blue Mosque, Hagia Sophia, Hippodrome, Galata Tower, Taksim Square, Grand Bazaar
SELCUK	Ephesus Ancient City, Ephesus Experience Museum
PAMUKKALE	Ruins of Hierapolis, White Travertine Terraces
KONYA	Caravanserai, Mevlana Museum
CAPPADOCIA	Pigeon Valley, Goreme Valley, Uchisar Castle, Camel Valley, Underground City
ANKARA	Ataturk Mausoleum
MEALS	7 Breakfasts 7 Lunches 6 Dinners
ACCOMMODATION	7 Nights Hotel Accommodation
AIRLINES	Singapore Airlines
LANGUAGE	English

DAY 1 SINGAPORE / ISTANBUL

(Meal On Board)

- Assemble at Singapore Changi Airport at night for your flight to **Istanbul**, the capital of **Turkey**.

DAY 2 ISTANBUL ~ KUSADASI

(Lunch, Dinner)

- Upon arrival, meet your tour director at Istanbul Airport.
- **Bosphorus Cruise** – Enjoy the cruise and experience the magnificent view between Asia and Europe.



- Enjoy your dinner at Kusadasi and rest for the night.

Accommodation: Elite World Kusadasi Hotel – 5 or similar hotels*

DAY 3 KUSADASI – EPHESUS – PAMUKKALE

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- **Leather Outlet & Leather Fashion Show** – Embark on a stylish journey as we kick off our day with a vibrant fashion show, spotlighting exquisite leather creations crafted in Turkey.
- **Ephesus Ancient City and Ephesus Experience Museum** – One of the world's most outstanding archaeological sites. Its Temple of Artemis was one of the Seven Wonders of the Ancient World.
- **Pamukkale (Cotton Castle) and**



Ruins of Hierapolis – Known for its thermal hot springs, and was an ancient spa town. The Cotton Castle is famous for its white calcified formations, which have been

created by the flowing thermal water over thousands of years.

Accommodation: Richmond SPA & Thermal Hotel (known for its thermal spring water that is a unique source of health rich in minerals) – 5 or similar hotels*

DAY 4 PAMUKKALE – KONYA – CAPPADOCIA

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- **Cotton Textile Factory Outlet** – Denizli is a famous textile town with a lot of factory outlets located in this city.
- **Mevlana Museum** – Konya is the city where the famous Persian poet and philosopher, Rumi, lived. The Mevlana Museum, originally the tomb of Rumi, is a significant pilgrimage site for Sufis.



- **Caravansera** – Roadside inns where travellers and merchants could rest during their long journeys across the Silk Road,



offering shelter and hospitality.

- Enjoy your dinner in the evening Cappadocia and rest for the night.
Accommodation: Nox Cave Hotel – Cave Class or similar hotels

DAY 5 CAPPADOCIA

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- **Cappadocia Hot Air Ballooning:** One of the most exciting adventures exploring the region in the sky. Be taken away to the hard-to-find places and watch the

charming landscape during sunrise on the hot air balloon.

- **Turkish Carpet Weaving & Demonstration Centre** – Offers insight into Turkish handicrafts, highlighting the intricate weaving process and material differences of famous Middle Eastern carpets.
- **Underground City** – Discover the underground cities were used by early Christians to escape Roman persecution.
- **Uchisar Castle** – A fantasy land of strange and wonderful works of man and nature.



- **Pigeon Valley** – Many caves and small dove holes are used by farmers as pigeon houses to collect the droppings of pigeons, an excellent natural fertiliser for the orchards and vineyards.
- **Goreme Valley** – Offers great sights and points of interest for travellers from outstanding landscapes, fairy chimneys and rock-cut houses.
- **Camel Valley** – Nestled in the heart of Cappadocia, the valley is a captivating landscape renowned for its unique rock formations.
- **Turkish Turquoise Stones, Art and Designer Jewellery Centre** – Visit the exquisite jewellery featuring authentic turquoise, crafted by skilled artisans.
- **Avanos Pottery Village and Traditional Pottery Workshop** – Witness the local people make their handmade pottery in this village.
- Join us for an exciting Turkish night show, and discover more about Turkish culture while enjoying a traditional dinner with unlimited alcoholic drinks.
Accommodations: Nox Cave Hotel – Cave Class or similar hotels

DAY 6 CAPPADOCIA – ANKARA – BOLU

(Breakfast, Lunch, Dinner)



- **Salt Lake** – A vast saline lake that is a natural wonder of Turkey, located in the Central Anatolian region.
- **Ataturk Mausoleum** – Serves as the resting place of Mustafa Kemal Ataturk, founder and first President of the Turkish Republic. The complex also consists of various structures and monuments, as well as a renowned Peace Park.



- Enjoy your dinner in Bolu and stay for the night.
Accommodation: Büyük Abant 5 hotel or similar hotels*

DAY 7 BOLU – ISTANBUL

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- **Blue Mosque (Sultan Ahmet Mosque)** – Stands as a testament to the Ottoman Empire’s architectural achievements and remains a symbol of Istanbul’s rich cultural heritage.
- **Roman Hippodrome** – Once the heart of Byzantine public life, hosting chariot races and public events.
- **Hagia Sophia** – Once the largest cathedral in the world and remains an iconic symbol of Byzantine architecture.
- **Grand Bazaar** – One of the largest and oldest covered markets in the world, with 61 covered streets and over 4,000 shops.



- Enjoy your dinner and spend a night in charming Istanbul.
Accommodation: Wanda Vista Hotel – 5 or similar hotels*

DAY 8 ISTANBUL

(Breakfast, Lunch)



- **Galata Tower Photo Stop** – A 63-metre-high tower built in the 14th century by the Genoese colony that provides a panoramic view of the old town.
- **Istiklal Street & Taksim Square** – Beating the heart of the city with 3 million people passing it every day.



*Visit Fener & Balat Town & Pierre Loti Hill By Cable Car:

- Discover the historic charm of Fener and Balat, two of Istanbul’s most colourful neighbourhoods known for their narrow streets, vibrant houses, and rich cultural heritage. Then enjoy a scenic cable car ride to Pierre Loti Hill with breathtaking views of the Golden Horn. Relax at the top with a complimentary traditional Turkish tea.

Accommodation: Wanda Vista Hotel – 5 or similar hotels*

DAY 9 ISTANBUL / SINGAPORE

(Breakfast, Meal On Board)

Transfer to the airport for your flight back home, bringing back wonderful memories and superb souvenirs from your Turkish vacation.

DAY 9 SINGAPORE

Welcome back to your home sweet home! We hope you enjoyed your trip and thank you for choosing **WTS Travel** for your journey. We look forward to serving you again!

LEGEND

/ By Flight – By Coach ~ By Cruise

Package Excludes:

- Driver, guide and tour leader tipping (USD \$10/day x 10 days = USD \$100 total)
- Airport taxes of SGD \$150
- Optional Tours
- Entry visa fees, if required
- Incidental bills and other personal expenses
- Others not specified in inclusions

*Optional Tours:

- Cappadocia Hot Air Balloon Tour – USD 280/Pax
- Cappadocia Jeep Safari Tour – USD 110/Pax
- Visit Fener & Balat Town & Pierre Loti Hill by Cable Car (1 Glass of Turkish Tea Included) – USD 80/Pax

10天7晚

情旅土耳其精华之旅

土耳其

第一天 新加坡 / 伊斯坦堡

(机上餐食)

前往新加坡樟宜机场, 准备飞往土耳其首都 - 伊斯坦堡, 该航班将在午夜后起飞。

第二天 伊斯坦堡 ~ 库萨达西

(午餐, 晚餐)

探访世界上唯一横跨欧亚大陆的国家, 带您漫步千年古城, 让我们一起探索独一无二的土耳其吧!

乘船游览博斯普鲁斯海峡 - 感受横跨欧亚大陆的壮丽景色。

住宿: Elite World Kusadasi Hotel 五星酒店或同级酒店。

第三天 库萨达西 - 以弗所 - 巴慕卡丽

(早餐, 午餐, 晚餐)

皮衣时尚秀与皮革购物中心 - 观赏土耳其精美皮革制品的时尚表演, 探索高品质皮革的文化与时尚结合之旅。

以弗所古城 - 世界最杰出的考古遗址之一, 漫步在保存完好的大理石街道, 参观凯尔苏斯图书馆、圆形剧场、哈德良神庙和罗马浴场等。

棉堡与希拉波利斯古城 - 参观以温泉和健康中心闻名的希拉波利斯遗址, 欣赏由温泉矿物沉积形成的独特白色石灰岩阶梯与城堡。

温泉酒店住宿 - 酒店提供富含矿物质的天然温泉水, 拥有室内和室外泳池, 免费为住客开放。

住宿: Richmond SPA & Thermal Hotel 五星酒店或同级酒店。

第四天 巴慕卡丽 - 孔亚 - 卡帕多奇亚

(早餐, 午餐, 晚餐)

棉纺织品畅货中心 - 探索以纺织业闻名的德尼兹利。这里提供高品质的棉制品, 价格实惠, 并同时了解该地区丰富的棉花生产历史。

梅夫拉纳博物馆 - 曾经是苏丹的玫瑰花园, 是苏菲教派苦行僧修行的地方, 也是世界各地穆斯林的朝圣地之一。

古驿站 - 了解历史上的驿站文化, 这些驿站是丝绸之路上的旅客息和补给站, 促进了贸易、信息交流和文化传播。

*卡帕多奇亚特色洞穴岩石旅馆是随着天然洞穴地形扩建而成, 依其造景来规划设计, 每个房间大小、设计感各有特色, 我们会以抽签方式来决定房间。届时到了现场不如随遇而安, 顺便试试自己的手气吧!

住宿: Nox Cave Hotel 洞穴酒店或同级酒店。

第五天 卡帕多奇亚

(早餐, 午餐, 晚餐)

*卡帕多奇亚热气球:

清晨乘热气球飞越数百万年来形成的特殊的地形, 远看如月球的地貌, 欣赏日出景观。

传统手工地毯学校 - 通过地毯编织课程了解土耳其手工艺, 详细介绍驰名于世的中东地毯是如何费工编织及其质量的差距。

地下城 - 地下城设置了有序的通道, 还能同时容纳近万人居住生活。

乌其莎城堡 - 充满奇异与自然奇迹的地方, 位于小镇的山顶, 是卡帕多奇亚的最高点。

鸽子谷 - 许多洞穴和小鸽舍被农民用作鸽子房, 用于收集鸽子的粪便, 这是一种极佳的天然肥料。

哥乐美谷 - 绝佳景观和游览亮点, 壮丽的地貌、仙女烟囱、岩石房屋、美丽的山谷和月球般的丘陵地带。

骆驼岩 - 以其独特的岩石形成而闻名, 形状奇特, 充满梦幻般的魅力。

陶艺工作坊 - 参观传统陶艺工作坊并参与艺术体验。在红河河畔的村庄, 观看当地人使用富含矿物的红粘土制作陶器。

住宿: Nox Cave Hotel 洞穴酒店或同级酒店。

*今晚于洞穴餐厅中享用传统土耳其晚餐和酒水无限畅饮土耳其狮子奶酒与各式饮品, 随着民俗音乐欣赏各地方民俗舞蹈与传统肚皮舞, 保证让您目不转睛, 大呼过瘾!

第六天 卡帕多奇亚 - 安卡拉 - 博卢

(早餐, 午餐, 晚餐)

盐湖 - 图兹湖 (Tuz Gölü) 是土耳其第二大盐湖, 土耳其 40% 的盐都是从这边生产。

安卡拉 - 土耳其首都, 也是该国第二大城市。

阿塔图尔克陵墓及博物馆 - 参观现代土耳其创始人的安息地, 建筑融合了古代和现代风格。博物馆中展出阿塔图尔克的蜡像、手稿、信件、私人用品以及新土耳其共和国建立过程的重要历史照片和记录。

住宿: Büyük Abant 五星酒店或同级酒店。

第七天 博卢 - 伊斯坦堡

(早餐, 午餐, 晚餐)

蓝色清真寺 - 奥斯曼帝国建筑的杰作, 也是伊斯坦布尔丰富文化遗产的象征。

拜占庭赛马场 - 曾是拜占庭帝国马车比赛和角斗士表演的活跃场所, 如今有著名的历史遗迹, 包括优雅的埃及方尖碑、蛇柱和喷泉。

圣索菲亚大教堂 - 融合基督教与伊斯兰教建筑风格的独特地标。

有顶大市集 - 世界上最大和最古老的室内市场之一, 有 61 处覆盖街道和超过 4,000 家商铺。

住宿: Wanda Vista Hotel 五星酒店或同级酒店。

第八天 伊斯坦堡

(早餐, 午餐)

加拉塔塔 - 伊斯坦堡最高、最古老的塔之一, 提供老城区的全景视野。

独立大街与塔克辛广场 - 城市的心脏, 它象征着伊斯坦布尔的缩影。

*参观费内尔和巴拉特小镇及皮埃尔·洛蒂山 (含缆车及一杯土耳其茶:

探索费内尔和巴拉特这两个充满历史魅力的小镇, 它们以狭窄的街道、多彩的房屋和丰富的文化遗产而闻名。随后, 乘坐缆车前往皮埃尔·洛蒂山, 欣赏金角湾的壮丽景色。在山顶享用一杯传统土耳其茶, 品味美景与茶香交织的惬意时光。

住宿: Wanda Vista Hotel 五星酒店或同级酒店。

第九天 伊斯坦堡 / 新加坡

(早餐, 机上用餐)

早餐后, 前往机场搭乘航班返回新加坡, 带着与贵宾旅途甜蜜的回忆, 结束了这趟难忘的土耳其惊艳之旅。

第十天 新加坡

欢迎您安全抵达新加坡。我们希望您旅途愉快, 并感谢您与贵宾旅运一起旅游! 并感谢您与贵宾旅运一起旅游!

说明

/ 乘飞机 - 乘巴士 ~ 乘邮轮

套餐不包括:

- 司机、导游和领队小费 (每天 10 美元 x 10 天 = 总计 100 美元)
- 机场税 150 新币
- 自选旅游项目
- 入境签证费用 (如需要)
- 附加费用及其他个人开支
- 套餐包含内容未注明的其他费用

*自费行程:

- 卡帕多奇亚热气球之旅 - 每人 280 美元
- 卡帕多奇亚吉普车探险之旅 - 每人 110 美元
- 参观费内尔和巴拉特小镇及皮埃尔·洛蒂山 (乘坐缆车, 包含 1 杯土耳其茶) - 每人 80 美元

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD A member of: NATA

OUR OUTLETS:



wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg